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Laatste vergadering 2018  

In het vragenhalfuurtje kwamen 

onder andere zonnepanelen in 

de binnenstad en de leegstand 

van sociale huurwoningen aan 

de Schritsen aan de orde.  

Raadslid Bartele Boersma liet 

merken dat het bewust voor lan-

gere tijd leeg laten staan van 

een aantal huurwoningen aan de 

Schritsen onwenselijk is met het 

oog op de krappe huurmarkt in 

Harlingen. Eigenaar Woonzorg 

Nederland overweegt sloop en 

gaat in de tussentijd geen nieu-

we huurovereenkomsten aan. 

Boersma vroeg hier succesvol 

aandacht voor bij het college. 

Wethouder Kuiken gaat er bij de 

corporatie op aandringen snel 

duidelijkheid te verschaffen. 

Na het vragenhalfuurtje werden 

de eerste agendapunten snel 

behandeld: het benoemen van 

een nieuw lid van de Rekenka-

mercommissie, de parkeerveror-

dening 2019, de havengeldver-

ordening en de verordening 

kwijtschelding gemeentelijke 

belastingen. 

De ‘Toeristische visie Harlingen 

2018-2022’ vormt de grondslag 

voor het ambitieuze toeristische 

beleid van de gemeente Harlin-

gen.  

De visie is in samenwerking 

met het toeristische veld tot 

stand gekomen en kent een 

drietal hoofddoelen: 

1. Het authentieke, stoere ka-

rakter van Harlingen vormt de 

basis 

2. Harlingen wordt het middel-

punt of stepping stone voor 

een meerdaags bezoek 

3. Kansrijke doelgroepen wor-

den (beter) aangesproken 

Jacqueline Huizinga aan het 

belangrijk te vinden dat Harlin-

gen de komende jaren ge-

structureerd, en in nauwe sa-

menspraak met belanghebben-

den, werkt aan een nog betere 

invulling van het vrijetijdsaan-

bod in onze gemeente. De toeris-

tische sector heeft zich de laatste 

jaren in Harlingen tot een vol-

waardige economische pijler die 

welvaart met zich meebrengt. We 

moeten de ingeslagen weg 

(omhoog) blijven volgen. 

Als laatst werden drie moties be-

sproken: In de eerste motie vroe-

gen Harlinger Belang, GroenLinks 

en de Wad’n Partij het college de 

samenwerkingsovereenkomst 

tussen de gemeente, bibliotheek 

en boekhandel van der Velde voor 

te leggen aan de raad. Wethouder 

Kuiken ontraadde de motie en 

onderstreepte het belang van de 

samenwerking om voorzieningen 

in de toekomst duurzaam te kun-

nen behouden voor Harlingen. De 

motie werd met een ruime meer-

derheid weggestemd. 

De tweede motie betrof een idee 

van het CDA: het terugbrengen 

van de historische verlichting op 

de Stationsbrug. Dit idee kreeg al 

eerder steun van de PvdA en 

werd unaniem gedragen door de 

gemeenteraad. 

De derde motie betrof een oproep 

van VVD aan het college om goed 

onderzoek te doen naar de be-

hoeftes van ondernemers in rela-

tie tot de zondagsopenstelling. 

Ook hier ging een meerderheid 

van de raad in mee. 
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Najaarsvergadering leden PvdA Harlingen  

Afgelopen donderdag 29 novem-

ber vond de najaarsvergadering 

voor de leden van de PvdA Har-

lingen plaats. Tijdens de verga-

dering werd geconstateerd dat 

we terug kunnen kijken op een 

goed jaar: er is een goede coali-

tie met een mooi bestuursak-

koord en dat kan wel eens “de 

beste campagne voor volgende 

verkiezingen zijn ”. 

De notulen, het werkplan en de 

begroting zijn vastgesteld.  

Hein Kuiken heeft een presenta-

tie gegeven over de ontwikke-

lingen van het Westerzeedijkge-

bied. De fractie heeft de leden 

bijgepraat over actuele politieke 

situatie in de gemeente Harlin-

gen.  

 

De notulen worden verstuurd 

voorafgaan aan de voorjaars-

vergadering. 

 

 

Beste Rooie Ouwe Seunen,  

 

2018 loopt ten einde. We kijken 

terug naar een goed jaar voor 

ons als politieke partij in de ge-

meente Harlingen. Zo gingen we 

met de gemeenteraadsverkiezin-

gen van drie naar vijf zetels en 

dat tegen de landelijke trends in. 

Daarnaast hebben we afgelopen 

jaar kunnen genieten van veel 

activiteiten waarbij The Tall 

Ships Races Harlingen 2018 er 

als een enorm succes uitsprong.  

 

Afgelopen jaar verschilden wij 

een aantal keer van mening met 

de oppositie. Uiteindelijk hebben 

alle politieke partijen maar één 

belang: “het beste voor de ge-

meente Harlingen”. We hopen 

dat we in 2019 elkaar vaker wél 

kunnen vinden. En dat discussies 

alleen op inhoud worden ge-

de PvdA Harlingen allemaal doet 

door regelmatig een nieuwsbrief 

te versturen, actief te zijn op 

sociale media en door Sjanter-

middagen te organiseren.  

 

In 2019 zijn de Provinciale Sta-

tenverkiezingen. Met Marijke 

Roskam als boegbeeld van de 

Friese PvdA hopen wij op een 

terugkeer van de partij in het 

college van Gedeputeerde Sta-

ten. Willem de Graaf staat op 

plaats elf in de lijst van de pro-

vinciale verkiezingen en Ron 

Leen is lijstduwer. Hein Kijken is 

lijstduwer bij de verkiezingen 

voor Wetterskip Fryslân. 

 

Wij wensen iedereen gezellige 

feestdagen en de beste wensen 

voor 2019! 

 

Namens het bestuur 

Afdelingsvoorzitter aan het woord      - Willem de Graaf 

voerd zonder dat persoonlijke 

rancune meespeelt. In geza-

menlijkheid kunnen wij veel 

meer bereiken. Gemeente Har-

lingen is een kleine gemeente, 

waardoor wij dicht bij de inwo-

ners staan en goed weten wat 

er leeft. Veiligheid en gezond-

heid staan bij ons hoog in het 

vaandel. Wat betreft de REC 

blijven wij ons inzetten dat in-

woners de juiste informatie krij-

gen bij storingen.   

 

We hopen voor de komende 

jaren dat de inwoners van de 

gemeente Harlingen blij zijn 

met wat de coalitie, onder aan-

voering van de PvdA, voor de 

gemeente heeft gedaan en ons 

de kans geeft de ingezette weg 

door te trekken. De komende 

drie jaar willen wij onze leden 

en alle inwoners laten zien wat 

BELANGRIJKE DATA  

8 januari 2019    - Fractievergadering in ‘t Vierkant 

10 januari 2019   - Raadscommissie, Stadhuis 

24 januari 2019   - Raadsvergadering, Stadhuis 

28 januari 2019   - Fractievergadering in ‘t Vierkant 

10 februari 2019   - Sjantermiddag, de Lichtboei 

 

Agenda      - Zie: https://www.harlingen.nl/bestuur  

Op zondag 10 februari 2019 bent u welkom op de Sjantermiddag! 
Hoe laat?:  14:00 tot 17:00  

Waar?:  in de Lichtboei  

 

Meer informatie over de invulling van het programma volgt nog.  

Sjantermiddag              

https://www.harlingen.nl/bestuur

